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Met deze brief bied ik u diverse onderzoeksrapporten aan1 die in het kader 
van de evaluatie van de Drank- en Horecawet zijn uitgevoerd en een 
bijdrage kunnen leveren aan het alcoholbeleid. 

Maatschappelijke Kosten en Baten Analyse (ZonMW) 

Tijdens het AO van 9 oktober 2014 (Kamerstuk 27 565, nr. 131) heeft u 
gevraagd om een Maatschappelijke Kosten en Baten Analyse van 
alcoholconsumptie voor de Nederlandse samenleving. Bijgaand stuur ik u 
de resultaten van deze studie2. Daarnaast bevat de studie een analyse van 
drie beleidsmaatregelen om alcoholconsumptie te beperken (verhogen 
prijs, beperken aanbod en beperken reclame) die tijdens ditzelfde AO als 
«effectief» werden bestempeld, maar waarvan het zicht op de maatschap-
pijbrede impact ontbrak. De studie is, onder regie van ZONMW, uitge-
voerd door een consortium bestaande uit het RIVM, Trimbos Instituut, 
Ecorys en Universiteit Maastricht. 

Onderzoek Besluit Eisen Inrichting (Profacto) 

Deze studie evalueert de inrichtingseisen die in de DHW aan horeca- en 
slijterij-inrichtingen gesteld worden. Er wordt gekeken naar de vraag in 
hoeverre het Besluit Eisen Inrichting en het Bouwbesluit dezelfde 
onderwerpen regelen en eisen stellen aan horeca- en slijterij-inrichtingen. 

Verkennende studie Blurring (ZonMW) 

ZonMW heeft gegeven de discussie omtrent functievermenging met 
alcohol deze verkennende studie laten uitvoeren naar de effecten van 

1 Raadpleegbaar via www.tweedekamer.nl
2 Raadpleegbaar via www.tweedekamer.nl
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blurring op de verkoop en het verbruik van alcohol. Hieruit blijkt voorna-
melijk dat over de effecten van blurring in de literatuur nog weinig bekend 
is. 

In oktober zullen nog een aantal onderzoeken volgen, die in het kader van 
de evaluatie van de Drank- en Horecawet zijn uitgevoerd. Begin 2017 
ontvangt u van mij een uitgebreide beleidsreactie waarbij ik alle bevin-
dingen meeneem in mijn evaluatie van de DHW. 

De Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 
M.J. van Rijn
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